

Appointment of Ubhar Capital as a Liquidity Provider

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "OQBI") would like to announce that OQ Group SAOC ("OQ") OQBI's major shareholder enter into an agreement to appoint Ubhar Capital SAOC ("U Capital") as a liquidity provider for the company shares listed at Muscat Stock Exchange ("MSX") in accordance with MSX resolution No. 73/2023 regarding issuing market making regulations.

This agreement will be valid for one year starting from 20/04/2025 To 19/04/2026 and the OQ in its appointment will bear all associated costs and fees.

Ubhar Capital will commence trading on 20th April 2025 independently, within specific controls and standards according to the requirements of the regulatory authority.

This step is in line with the MSX strategy, which aims to revitalize the capital markets, positioning them at the forefront of economic development and supporting Oman's Vision 2040.

Yours Sincerely,



أحمد البرعمي
الرئيس التنفيذي المالي
Ahmed Al Baraami
Chief Financial Officer

تود أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع. ("الشركة") أن تعلن عن إبرام أوكيو ش.م.ع.م ("أوكيو") المساهم الرئيسي للشركة اتفاقية لتعيين شركة أوبار كابيتال ش.م.ع.م ("أوبار كابيتال") كمزود سيولة لأسهم الشركة المدرجة في بورصة مسقط وذلك وفقاً للقرار رقم 2023/73 بشأن إصدار اللائحة التنظيمية لصناعة السوق.

تسري هذه الاتفاقية لمدة عام واحد بدءاً من تاريخ 2025/04/20 إلى تاريخ 2026/04/19 وستتحمل أوكيو في تعيينها لشركة أوبار كابيتال جميع التكاليف والرسوم المرتبطة بهذه الاتفاقية.

ستبدأ أوبار كابيتال التداول بتاريخ 20 أبريل 2025 بشكل مستقل، بضوابط محددة ومعايير مقررّة وفقاً لتشريعات الجهات الرقابية

وتأتي هذه الخطوة تماشياً مع استراتيجية بورصة مسقط والتي تهدف إلى تنشيط سوق رأس المال وتعزيز مكانتها لدعم التنمية الاقتصادية ورؤية عمان 2040.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير